
Algemene bestuursverantwoording:  

Dit eerste half jaar was voor de meeste van ons best wel wennen. Het is namelijk het

eerste half jaar dat we met onze nieuwe vorm werken. Die keuze hebben de leden

samen met het vorige bestuur gemaakt om ervoor te zorgen dat we dit jaar met een

kleiner bestuur toch actief zouden kunnen blijven. 

Als bestuur kost het opstarten van een jaar altijd wel het nodige werk. Je maakt kennis

met een nieuw landelijk bestuur, je hebt landelijk afdelingsweekend, je moet qua

planning met van alles rekening houden en in ons geval dus ook nog de nieuwe

bestuursstructuur.   

Het was daarom soms best even wennen om in de nieuwe structuur aan de slag te gaan.

Gelukkig zien we nu wel dat het plan zoals dat vorige zomer is gemaakt, steeds beter

uitgevoerd kan worden. We zijn als bestuur superblij met alle leden die hartstikke goed

bezig zijn in de commissies. Dat maakt dat we voor de periode tot aan het zomerreces

vol vertrouwen tegemoet gaan, wetende dat we het bij DWARS Groningen samen altijd

rond zullen krijgen. 

Wat betreft activiteiten willen we als bestuur in 2025 weer terug naar het organiseren

van wekelijkse activiteiten. Ook zitten er nog een paar belangrijke activiteiten in de

pijplijn, waaronder een avond met een (kleine) knipoog naar de

gemeenteraadsverkiezingen.

We kijken er naar uit om dit samen met jullie mee te gaan maken in 2025!!



Verantwoording voorzitter 

Zoals ook in de algemene verantwoording staat, was het opstarten best wel even

wennen. Voor mij was dat niet anders. Zeker aan het einde van de zomer merkte ik dat ik

vrij weinig was uitgerust van de campagne voor het Europees Parlement en daarom wat

laag in mijn energie zat. Dat, gecombineerd met een samenloop van persoonlijke

omstandigheden vond ik het soms lastig om tijd en energie te vinden die ik graag in

voorzitter zijn zou willen stoppen. Daardoor heb ik soms het gevoel gehad er niet even

strak in te zitten als vorig jaar en dat vind ik jammer omdat ik actief zijn bij DWARS wel

gewoon heel leuk vind. 

In ieder geval ben ik blij om te zien dat alles ondanks dat steeds beter blijft gaan en heb

ik heel erg veel zin in wat het komende jaar gaat brengen aan activiteiten.  

Zeker nu dit kabinet iedere dag wel weer iets anders heeft waar het over kan vallen, zal

het komend jaar ook spannend worden of we nog een verkiezingscampagne gaan

krijgen of niet. In ieder geval kijk ik nu erg uit naar de dagen richting het winterreces en

om in 2025 weer allemaal leuke dingen te kunnen doen!!



Verantwoording Secretaris 

     Hallo hallo!

     Ik ben sinds Juni dit jaar plotseling jullie secretaris geworden. Ik vind het nog steeds
een eer dat Bennie mij hiervoor heeft opgebeld, en dat jullie mij hebben verkozen! Er
waren wel veel dingen die ik moest leren, gezien ik nooit eerder secretaris ben geweest.
Maar zoals op de AAV van mij gevraagd werd, heb ik veel vragen gesteld aan oud en
mede bestuursleden, en ben ik inmiddels al veel bekender met hoe alles werkt.

     Wel moet ik toegeven dat door hoe nieuw alles voor me was, veel van mijn taken
sloom op gang kwamen. Ik liep vooral een grote achterstand op betreft het contact
opnemen met nieuwe leden, al is dat inmiddels ingehaald. Ook was ik te sloom in het
reageren op een actie van de JD over de Lelylijn, wat ik spijtig vind. Ik weet inmiddels
wat er fout is gegaan, en ik zal dat niet nog een keer op die manier laten gebeuren.

     Dat gezegd hebbende, ben ik heel enthousiast over de nieuwe werkwijze die ik heb
opgesteld voor de RedaCie, die ervoor zou moeten zorgen dat we twee keer per maand
een opiniestuk kunnen publiceren! Ik heb alle vertrouwen in Remco als voorzitter, en in
de leden van de RedaCie om hier iets moois van te maken!

      Ondanks dat ik nog steeds moet wennen aan de hoeveelheid taken die af en toe in
een keer op me af komen, en ik daarom een beetje nerveus ben over het idee van
nieuwe kamerverkiezingen, ben ik trots op mezelf dat ik deze uitdaging aan ben
gegaan! Ik heb er vertrouwen in dat het goed komt allemaal, en ik hoop dat jullie dat
vertrouwen ook nog steeds hebben! Ik heb zin in de 2e helft!

Met vriendelijke groet,

Marina Lunsing.



Verantwoording Penningmeester

Lieve DWARSers,

Ik ben al voor de 4e keer Penningmeester voor DWARS, hierdoor ben ik bijzonder

ervaren in alle taken die relevant zijn voor penningmeester maar ook als algemeen

bestuurslid. Ik merk dat vergeleken met mijn 1e bestuursjaar ik een stuk beter

geworden in communicatie en het vragen van duidelijk in het bestuur en van landelijk.

Dit is best goed uitgekomen nu we in een klein bestuur zitten waar er veel meer

flexibiliteit gevraagd wordt om alle taken te vervullen.

Mijn grootste uitdaging tot nu toe als penningmeester is de kas op nul te krijgen aan het

eind van het jaar. Mijn voorganger heeft namelijk meer dan genoeg geld overgelaten

waardoor ik de afgelopen maanden druk bezig ben geweest met het bedenken van

manieren om op een verantwoorde manier het budget uit te geven. Denk hier vooral

aan merch, maar ook voorraad van bier en cadeaubonnen aanleggen.

Voor de rest ben ik ook als bestuurslid verantwoordelijke van de AcCie, een super

gezellige commissie die zich voornamelijk focust op het organiseren van leuke DWARS

activiteiten. Als bestuurslid probeer ik actief in de commissie te zijn aangezien het

handig is als het bestuur betrokken is bij het plannen van activiteiten voor de logistieke

zaken zoals de pand agenda en de jaarplanning.

Mijn samenwerking loopt goed met de landelijke penningmeester, Lars weet waar hij

het over heeft en als we voor interessante vragen staan, zoals reiskosten van leden in

Fryslân die naar Groningen komen, kunnen we er prima samen uit komen.

Tot slot vind ik het bestuursjaar redelijk goed gaan, het loopt soms wat een beetje stroef

maar voor een 3 koppig bestuur vind ik dat we het goed doen. Mijn hoop en doel is

alleen wel om in 2025 ervoor te zorgen dat DWARS Groningen weer wekelijks

activiteiten houdt, dit is belangrijk voor de ledenbinding en gezelligheid van de

afdeling.

Liefs,

Hilbert


